
23.8.2021-työryhmän-kokous 

Aika ja paikka: Zoom 23.8 klo 13.35-15.30 

Kutsutut: Tomi Kytölä, Jonna Korhonen, Tero Huttunen, Tapani Sainio, Juho Helminen, 
Irmeli Lehtovaara, Minna Taivassalo, Erkki Tolonen, Hanna-Leena Saarenmaa., Anna 
Lindfors, Topi Litmanen 

Päätösmuistio 

1. Kokouksen avaus, asialistan ja aiemman kokouksen muistion hyväksyminen 
• Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 13.35 
• Edellisen kokouksen muistio hyväksyttiin sellaisenaan 

2. Tilannekatsaus (Erillisen liitteen perusteella) 

A. aoe.fi ja Finna 

B. Toukokuun kokouksesta siirtyneet aihiot  

Päätökset: 
• CSC valmistelee kuvaukset Suomi.fi Palvelutietovarantoa varten, jotta 

aoe:ta voidaan hyödyntää Aurora.Ai:ssa. 
• Keskustelua rahoitushauista Finnan saamelaisten materiaalien edistämistä 

jatketaan sähköpostitse. 
• AOE näkyvyys OPH:n ja OKM:n sivuilla -teemaan palataan tulevissa 

kokouksissa ja organisaatioiden viestinnän kanssa. 

3. Viestinnän välikatsaus  

Tammikuun työryhmän mukaisia toimia on toteutettu aikataulun mukaisesti. 

Päätökset: 

• Pyritään jatkossa tavoittamaan tehokkaasti opettajaksi opiskelevia ja 
opettajankoulutuslaitoksia. 

• CSC ja Kansalliskirjasto miettivät seuraavaan kokoukseen viestinnän 
seurattavat mittarit jatkolle. 

• Edistetään viestintään liittyviä työpaketteja syksyllä alkuperäisen 
suunnitelman mukaisesti. 

http://aoe.fi
http://suomi.fi/
aurora.ai:ssa


4. Kehitys 2022 

Palvelu on perustoiminnallisuuksiltaan valmis. Vuoden 2022 osalta ja siitä eteenpäin 
tulee päättää ylläpidosta ja kehityksen jatkotoimista. 

Päätökset: 

• Tavoitteena lisätä tunnettuutta, käyttöä ja materiaalien määrää vaarantamatta 
laatua. Avointen materiaalien tulisi olla luonteva osa opetusta. Laatu 
nähdään erittäin tärkeänä tekijänä materiaalien luotettavuuden osalta. 

• Seuraavassa kokouksessa käsitellään kehitysehdotusten tarkempaa erittelyä. 

• Ylläpidon vastuiden ja ratkaisujen suhteen edetään OKM:n johdolla. 

Tomi Kytölä poistui kokouksesta. Tero Huttunen siirtyi puheenjohtajaksi. 

5. Oppimateriaalien metatietojen tuonti toisista järjestelmistä aoe:hen 

Yhteistyökumppaneilta on saatu kyselyitä materiaalien automaattisesta siirtämisestä 
AOE:hen. Toteutus vaatisi merkittävää kehitystyötä ja olisi siksi projektoitava 
erikseen. 

Päätökset: 
• Otetaan esille seuraavassa kokouksessa kehityskohteiden erittelyn 

yhteydessä. Tärkeää olisi saada arvio määrästä ja tarpeesta sekä tarkempi 
kustannusarvio. 

6. Tiedoksi 

Encore+ EU-projekti luo eurooppalaista avointen oppimateriaalien osaajien 
verkostoa. Verkosto järjestää ICDE Virtual Global Conferencia 25.-29.10. 
tapahtumia avointen oppimateriaalien laadusta, teknologiasta, linjauksista sekä 
innovaatioista ja ansaintamallista. 

7. Kokouksen päättäminen 
• Puheenjohtaja päätti kokouksen 15.20 

S 

Liitteet: 

1. Aiemman kokouksen muistio 

2. Kokouksen diaesitys

https://encoreproject.eu
https://www.icde.org/virtual-global-conference-week

